
Wloclawek, 14.09.2020 r,

Joanna Hofman- Kupisz
Radna Rady Miasta
Wloclawek
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Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent
Miasta Wloclawek

Interpelacja

w imieniu mieszkaricdw Wioclawka zwracam siQ z zapytaniem ile budek dla wolno

iyjqcych kot6w zaplanowano zakupid i rozmieicii na gruntach miejskich w okresie

jesienno- zimowym ZAZA /2A21.
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